



鄭心研

今年 18 歲，就讀聖公會中學高三年級，同時在聖庇護十世音樂學院學習音樂，為鋼琴深造二年級學生，師隨李慧芬老師；並於安東尼工作室跟隨張偉樑老師學習小提琴。心研自小熱愛音樂，並多次參加各項比賽，獲得優良的成績。

她曾於 2019 年參加第 23 屆日本濱松 PIARA 鋼琴比賽獲得 APOLLO 獎；同年，在美國 NMCC 國際音樂邀請賽時聲杯(澳門區選拔賽)中獲得中學組小提琴獨奏金獎。於 2020 年參加《香港國際音樂藝術節全球總決賽》獲得鋼琴專題組：浪漫 B 組冠軍及鋼琴自選曲組：少年 B 組亞軍。並於第 23 屆桑塔·塞西莉亞 Santa Cecilia 國際鋼琴比賽-澳門賽區 專業組決賽 少年 A 組銀獎

於 2021 年以優良成績考獲 ABRSM 英國皇家音樂學院 ARSM 演奏級鋼琴演奏及 ARSM 演奏級小提琴演奏，將升讀美國加州大學修讀鋼琴演奏學士學位。

Cheang Sam In, Esther

Esther Cheang, 18, recent graduate of Macau Anglican College, at the same time studies music at Academia de Musica Saint Pio de X. She is a advanced level 2 piano student under the tutelage of Ms Evonne Lei , and also studies violin with Mr Cheong Wai Leong in Anthony studio. Since childhood, she has been passionate about music and has participated in various competitions, obtaining excellent results.

In 2019, she participated in the 23rd Japan Hamamatsu PIARA Piano Competition Finals and won the APOLLO Award. In the same year, she won first place at the ACA Fest Macao Preliminaries in the ABRSM Grade 8 Category. In 2020, she participated in the HKIMAA Global Final Piano Competition, won first place in the Romantic Class B Category and third place in the Own Choice Junior B Category. In 2021 she received her ARSM Violin diploma and in 2022, her ARSM Piana diploma. She will study for a bachelor's degree in piano performance at the University of California.